
Zápis z valné hromady DSO Spolek pro rozvoj venkova Moravský
kras, konané dne 31. ledna 2019 v Dělnickém domě, obec Žďár

Přítomní zástupce členských obcí
Martin Habáň, Luboš Janda, Pavel Malík, Petr Mynařík, Eva Karásková, Jindřich Kocour, Mirka
Ondrášková,  František  Novotný,  Marek  Veselý,  Lukáš  Šebela,  Josef  Smíšek,  Ondřej  Hudec,
Romana  Šebela,  Martin  Mikulášek,  Věra  Střítecká,  Josef  Ovad,  Patrik  Mikulášek
(viz prezenční listina, příloha č. 1)

Program jednání
1. Kontrola usnesení
2. Návrh rozpočtu na rok 2019
3. Projednání podání dotace MMR
4. Zřízení účtu u ČNB
5. Různé
6. Usnesení a závěr

Organizační záležitosti
Jednání  valné  hromady  zahájil  svolavatel,  předseda  DSO  František  Novotný.  Konstatoval,  že
jednání valné hromady byla řádně svoláno, program jednání obdrželi všichni členové s pozvánkou.
Přítomno je  celkem 17 zástupců členských obcí,  valná hromada je  tedy usnášeníschopná.  Jako
zapisovatele navrhl pana Martina Habáně, za ověřovatele zápisu pana Pavla Malík a Luboše Jandu.
Bylo hlasováno o programu jednání valné hromady, zapisovateli a ověřovatelích.

Usnesení:  Valná  hromada  DSO  Spolku  pro  rozvoj  venkova  Moravský  kras  schvaluje  program
jednání a schvaluje zapisovatelem schůze pana Martina Habáně a ověřovateli zápisu pana Pavla
Malíka a Luboše Jandu.

PRO: 17, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0       Usnesení č. 1 bylo schváleno.

1. Kontrola usnesení
Bylo konstatováno, že usnesení minulé valné hromady ohledně přípravy návrhu rozpočtu DSO bylo
splněno, viz bod 2.

2. Návrh rozpočtu
Návrh  rozpočtu  DSO  Spolku  pro  rozvoj  venkova  Moravský  kras  pro  rok  2019  byl  připraven
předsednictvem ve spolupráci s paní účetní Kalovou. Rozpočet byl prezentován (viz příloha č. 2)
na příjmové i výdajové stránce je částka na pokrytí dotačního projektu na strategické dokumenty (je
možné, že bude upraveno rozpočtovým opatřením, pokud platby proběhnou až v roce 2020) a dále
předseda František Novotný navrhl z výdajů vypustit položku 5339 – neinvestiční transfery cizím
příspěvkovým  organizacím  ve  výši  5.000  Kč  (v  minulosti  určeno  pro  SPŠ  Jedovnice).  Bylo
hlasováno o změnách a návrhu rozpočtu, rozpočet bude zveřejněn a poté schválen.

Usnesení: Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras schvaluje návrh rozpočtu
svazku pro rok 2019.

PRO: 17, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0       Usnesení č. 2 bylo schváleno.



3. Projednání podání dotace MMR
Předseda František Novotný představil možnost podání dotační žádosti na Ministerstvo místního
rozvoje z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova pro rok 2019, výzva DT 117d8210K –
Podpora venkovské pospolitosti a spolupráci na rozvoji obcí, která by sloužila zástupcům obcí pro
získání  nových  poznatků,  diskusi  s  kolegy  a  prezentaci  úspěšných  projektů.  Dotační  žádost
vypracuje společnost Timoris Projekt a.s. za cenu max. 35 tis. Kč, smlouva o dílo je přílohou č. 3.

Usnesení: Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras schvaluje podání dotační
žádosti u Ministerstva místního rozvoje z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova pro rok
2019,  výzva  DT 117d8210K –  Podpora  venkovské  pospolitosti  a  spolupráci  na  rozvoji  obcí  a
pověřuje předsedu svazku podáním žádosti.

PRO: 17, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0       Usnesení č. 3 bylo schváleno.

Usnesení: Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras schvaluje smlouvu o dílo
se společností  Timoris Projekt a.s. na činnost zhotovitele řízení grantového řízení „Společně se
vzděláváme a sdílíme poznatky dobré praxe“ a pověřuje předsedu podpisem svazku smlouvy.

PRO: 17, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0       Usnesení č. 4 bylo schváleno.

4. Zřízení účtu u ČNB
Předsednictvo  informovalo  přítomné,  že  svazek  má  aktuálně  bankovní  účet  pouze  u  Komerční
banky a tím nesplňuje požadavky na získávání financí z různých dotačních programů. Navrhuje se
tedy pověření předsedy svazku zřídit účet také u České národní banky s tím, že disponibilitu k účtu
bude mít vždy předseda a místopředseda DSO.

Usnesení:  Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras souhlasí  se zřízením
bankovní účtu DSO u České národní banky a pověřuje předsedu Františka Novotného k tomuto
kroku. Disbonibilitu budu mít vždy předseda a místopředseda DSO.

PRO: 17, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0       Usnesení č. 5 bylo schváleno.

4. Různé
Pavel Malík při diskusi o zřízení účtu navrhl omezení disponibility na určitou částku. Z celkové
diskuse  vyplynulo,  že  by  předsednictvo  mělo  připravit  změnu  Stanov  DSO,  aby  odpovídaly
dnešním zákonným požadavkům době. Byl dán návrh na usnesení.

Usnesení: Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras pověřuje předsednictvo,
aby připravilo návrh nových stanov svazku.

PRO: 17, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0       Usnesení č. 6 bylo schváleno.

Další diskuse se vedla ohledně mobiliáře, kterým disponuje MAS Moravský kras, konkrétně velký
párty stan,  podium a parket.  Pavel Malík informoval,  že Jihomoravský kraj vyhlásil  dotace pro
svazky obcí, kde mohou požádat i o tyto věci. Jindřich Kocour z předsednictva svazku zjistí, jaké
plány má MAS Moravský kras s tímto mobiliářem, Pavel Malík osloví obce svazku a zjistí, které by
měly zájem o společné zakoupení. V případě zájmu pak bude panem Malíkem zpracována dotace,
bylo také přislíbeno, že o provoz jako takový se případně bude starat obec Bukovinka.



František Novotný pozval všechny přítomné na 28. dubna 2019 do Křtin na krajskou hasičskou
pouť.

Další  diskuse se vedla ohledně odpadového hospodářství  hostitelské obce Žďár a starosta  obce
všem přítomným představil investice v obci, její fungování a ukázal také zrekonstruovaný Dělnický
dům.

6. Usnesení a závěr

Usnesení č. 1: Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras schvaluje program
jednání a schvaluje zapisovatelem schůze pana Martina Habáně a ověřovateli zápisu pana Pavla
Malíka a Luboše Jandu.

Usnesení č. 2: Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras schvaluje návrh
rozpočtu svazku pro rok 2019.

Usnesení č. 3: Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras schvaluje podání
dotační žádosti u Ministerstva místního rozvoje z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova
pro rok 2019, výzva DT 117d8210K – Podpora venkovské pospolitosti a spolupráci na rozvoji obcí
a pověřuje předsedu svazku podáním žádosti.

Usnesení č. 4: Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras schvaluje smlouvu o
dílo se společností Timoris Projekt a.s. na činnost zhotovitele řízení grantového řízení „Společně se
vzděláváme a sdílíme poznatky dobré praxe“ a pověřuje předsedu podpisem svazku smlouvy.

Usnesení č. 5: Valná hromada DSO Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras souhlasí se zřízením
bankovní účtu DSO u České národní banky a pověřuje předsedu Františka Novotného k tomuto
kroku. Disbonibilitu budu mít vždy předseda a místopředseda DSO.

Usnesení  č.  6:  Valná  hromada  DSO  Spolku  pro  rozvoj  venkova  Moravský  kras  pověřuje
předsednictvo, aby připravilo návrh nových stanov svazku.

Zapsal: Martin Habáň

Předseda: František Novotný

Místopředsedkyně: Ivana Holomková

Ověřovatelé: Pavel Malík

Luboš Janda


